
Skolebestyrelsesmøde referat

d. 21. Marts 2022 kl. 17.00-18.30

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Karina Olling, Anna Marie Mols, Mie Hvelplund Ask, Anja Lolk Morsin,Rasmus
Foged, Olga Lozova, Hanne Lützen-Laursen

Kaspar Væver, Lotte Quist, Jakob Preuthun, Pia Diabelez

Fraværende: Anna Marie Mols, Hanne Lützen-Laursen, Karina Olling, Lotte Quist

1. Godkendelse af
referat fra sidste
møde

Godkendt

2. Orientering fra:
a. Formande

n
b. Ledelsen
c. Elevrådet
d. Andre

a. Emner fra formanden
Elevråd - kommunal dag med CPU i august.
*Elevrådet deltager fortsat ikke til møderne. Det har været
svært at motivere eleverne til at bidrage til elevrådsarbejdet,
og at engagere eleverne udenfor skoletid.
*En ide kan være at få elevrådet til at arrangere en
trivselsdag.
*Tanken er at vi i kommende skoleår har elevråd i alle
afdelinger, samt at have børnemøder i indskoling/SFO.
*Arrangere en fællesskabsdag.



b. Emner fra ledelsen
Kommende skoleår - elevtal mm. (elever fra Uldum samt
førskole)
*22 elever fra Uldum til kommende 7. kl.
*øget samarbejde med Uldum også på SFO niveau
*Der skal spares en del i Kommunen, vi kender endnu ikke
hvad det har af betydning for Lindved Skole.
*28 elever i kommende 3. kl.Det forbliver en klasse med
tolærer i flere lektioner.
*En kommende 0. klasse på 20 elever.
*Vi får behov for en medarbejder til at hjælpe en elev,
kommende skoleår.

Rengøring - hjemtaget og ansættelser
*Rengøringen er mangelfuld - siden start januar er der sendt
en klage dagligt. Der har løbende været nye folk på opgaven,
hvilket ikke hjælper. Vi forsøger at ansætte en
rengøringsassistent og en teknisk-servicemedarbejder.

Bevægelse i undervisning - temadag
*Konsulent Bettina Lerche kommer og afholder en dag med
bevægelse i undervisning i vores udeområde.
*Kan udeområdet tænkes ind til andre måder at undervise på:
poster rundt på skolen. (SNAP)

Fra pejlemærker til praksis - kommunal indsatsområde
*Kommunalt projekt med kick off for samtlige medarbejdere i
skoleområdet 17.9. Derudover 3 øvrige kursusgange. Det er
et to-årigt projekt.

Kælderen under skolen
*Spejderne bruger kælderlokalet en gang ugentligt, og det er
svært for dem at være der, når skolen skal bruge lokalet i
dagtimerne.

*Der skal tillige arbejdes videre med klar til læring og
pædagogens rolle i undervisningen/SFO.

c. Emner fra Elevrådet.
*Se ovenstående punkt fra formanden.

d. Andre med orientering.

I/D 3. Opsamling fra sidst
-  kortere skoledag
samt
timefordelingsplane
n

- Kortere skoledag og udnyttelse af uuv. (præsenteret sidst)
- Hvor er vi nu - stopklodser kommunalt, og muligheder her

hos os på Lindved Skole.
*Tanker om kortere skoledage i indskolingen bremses lidt af
forvaltningen, da vi endnu ikke må forlænge åbningstiden i
SFO.



*Ændrede ringetider arbejdes der videre med til skoleåret
23/24. Vi arbejder fortsat på at forkorte skoledagen, så
eleverne får færrest muligt dage til kl.15.00. På mellemtrinnet
er tanken, at h/d og madkundskab ændres til et tre-timers fag
½-årligt.
I udskolingen arbejdes med forskellige løsninger indenfor det
vejledende timetal, for at afkorte skoledagen. 7. kl. får en
trivselstime indtænkt i skoleåret.
*Det er ikke lykkedes at lave en aftale om
konfirmationsforberedelse efter skole, i stedet vil der være
hele dage og undervisning efter jul, frem til konfirmation.
*Spisepause bliver ens for hele skolen.

I/D 4. Opsamling fra sidst
- Trivsel på skolen

- Hvordan kan skolebestyrelsen og ledelsen arbejde med
forventninger til forældrene på skolen.

- Delelementer i arbejdet med trivsel - på vej mod en rød tråd
0. til 9. klasse.

- Skolens forventninger til forældre og børn - Er der brug for, at
Skolebestyrelsen og ledelsen er tydelige omkring, hvad man
forventer af forældre, når man har sine børn på vores fælles
skole?

- Hvor kan SKB og ledelse være synlige omkring, hvilken skole
vi er, og hvad der er godt -  samarbejde, god tone og god
opførsel?

Forslag:
*Samarbejde med Uldum tidligere - også gerne
forældrearrangementer på tværs.
*Ledelsen/SKB orienterer om forventninger til elever og forældre til
forældremøder.
*SKB laver et oplæg, der skal drøftes ude i klasserne.
*Evt. en hel afdeling på samme dag til forældremøder, med opstart på
forskellige tidspunkter, så der er mulighed for SKB, at holde oplæg for
en årgang af gangen.
*SKB tilknyttes en klasse/årgang og deltager i forældremødet som
repr., og afholder kort møde efter forældremødet med kontaktforældre
for at skabe en kontakt.
*Der vil blive lavet en folder til alle forældre, om de forventninger, der
er - folderen skal være klar til forældremøderne, i starten af
kommende skoleår.

*For at skabe bedre trivsel for alle, skal vi være synlige og konkrete
omkring, hvad det er vi står på og for: hvad tænker vi om opførsel,
hvad gør vi, når der er udfordringer, og hvilke forventninger er der til
såvel elever som forældre.
*Næste møde 20.4 drøftes indholdet til folder.

I/D/
B/H

5. Punkter fra sidst - Dato til seminar/møde med personalet uge 31
- 4.8.22 kl. 17.00-19.00



Konstituering af formand.
- Mie er valgt som formand,  resten af dette skoleår.
- Rasmus er valgt som næstformand, resten af dette skoleår

I/D 6. Næste møde - punkter
● Folder til forældre.
● Indhold til mødet med personalet.

7. Evt. Forslag om flytning af juni mødet til onsdag d. 15. juni, grundet
foredrag for alle ansatte i kommunen mandag d. 13. juni?

Mødet flyttes til 15.6.


